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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Ovdagoddi/Formannskapet 

Møtested: Kommunestyresalen, Nesseby rådhus 

Dato: 19.06.2012 

Tid: 08:30 

 

 

 

Faste medlemmer som møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Knut Store  

Hanne Iversen 

Leder 

Medlem 

 AP 

AP 

Jarle Andreasen  

Oddvar Betten 

Medlem  

Nestleder 

FRP  

SV 

  Tor Gunnar Henriksen         Medlem             Høyre 

   

 

Faste medlemmer som ikke møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

   

 

Varamedlemmer som møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

   

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

  

  

Stian Lindgård   Rådmann 

Britt Inger Olsen   Møtesekretær 
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PS 94/12 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 19.06.2012  

Behandling: 

 

Tor Gunnar Henriksen, Høyre, forlangte at sak 95/12 trekkes fra sakskartet og meldes opp til neste 

formannskapsmøte hvor saken kan sendes ut innen 7 dagers fristen. 

 

Saken ble trukket. 

 

 

Formannskapet vedtok å ta opp som ekstrasak PS 98/12: 

  

Kommunens næringsfond 

 
 

 

 

PS 95/12 Ny behandling - retningslinjer for kontraktsløse bygg 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 19.06.2012  

Behandling: 

 

Trukket fra sakskartet og meldes opp til neste møte etter ferien. 

 

 

 

 

PS 96/12 Forslag til ny selskapsavtale for ØFAS ANS 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 19.06.2012  

Behandling: 

 

Jarle Andreassen ba formannskapet vurdere hans habilitet da han er medlem av styret i Øfas ANS og fratrådte. 

 

Kommunestyret erklærte Jarle Andreassen som innhabil under behandling av denne saken. 

 

 

 

Administrasjonen la frem ny innstilling i møtet: 

 

Kommunestyret vedtar følgende endringer i forslag til ny selskapsavtale for ØFAS ANS: 

 

§ 6 pkt. 6 endres fjerde kullepunkt endres slik; Hver 2. år velges styrets leder og nestleder. 

 

§ 7 Pkt 1 endres slik; Samtlige eierkommuner skal være representert i styret 

 

§ 7 Pkt 2 endres slik; Styrets leder og nestleder velges av representantskapet 

 

 

 

Vedtak: 

 

Administrasjonens nye innstilling enstemmig vedtatt. 
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Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Kommunestyret vedtar følgende endringer i forslag til ny selskapsavtale for ØFAS ANS: 

 

§ 6 pkt. 6 endres fjerde kullepunkt endres slik; Hver 2. år velges styrets leder og nestleder. 

 

§ 7 Pkt 1 endres slik; Samtlige eierkommuner skal være representert i styret 

 

§ 7 Pkt 2 endres slik; Styrets leder og nestleder velges av representantskapet 

 

 

 

PS 97/12 Anette Smuk Buljo - Prosjekt Helsa Opp - Helsestudio i Varangerbotn 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 19.06.2012  

Behandling: 

 

Administrasjonen la frem ny innstilling i møtet: 

 

Rådmannen får fullmakt til å vurdere om Anette Smuk Buljo kan overta rest på bevilgning som 

tidligere er gitt til fysioterapeuten for innkjøp av trengingsutstyr med inntil kr. 120.000,- Inntil 

kr. 120.000,- bevilges fra disposisjonsfondet. 
 

Det inngås leieavtale for utstyret tilsvarende den avtalen vi har med fysioterapeuten. 

 

Det bevilges også et tilskudd på kr. 19 325 til komplettering av nødvendig utstyr. 

Beløpet belastes ord. Næringsfond 

 

Ved eventuelt utlån av treningsutstyr kjøpt inn til ansatte i Nesseby kommune, så lages det en 

egen avtale som omhandler dette. 

 

Hvis treningsstudioet legges ned skal alt utstyr tilbakeføres Nesseby kommune. 

 
 

Fellesforslag: 

 

Dersom AMU, arbeidstakernes organisasjoner, ungdomsrådet godkjenner det og er positiv til tiltaket, gis 

rådmannen fullmakt til å vurdere om Anette Smuk Buljo kan overta rest på bevilgning som tidligere er gitt til 

fysioterapeuten for innkjøp av trengingsutstyr med inntil kr. 120.000,- Inntil kr. 120.000,- bevilges fra 

disposisjonsfondet. 

 

Det inngås leieavtale for utstyret tilsvarende den avtalen vi har med fysioterapeuten. 

 

Det bevilges også et tilskudd på kr. 19 325 til komplettering av nødvendig utstyr. 

Beløpet belastes ord. Næringsfond 

 

Ved eventuelt utlån av treningsutstyr kjøpt inn til ansatte i Nesseby kommune, så lages det en egen avtale som 

omhandler dette. 

 

Hvis treningsstudioet legges ned skal alt utstyr tilbakeføres Nesseby kommune. 

 

Vedtak: 

 

Fellesforslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 
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Dersom AMU, arbeidstakernes organisasjoner, ungdomsrådet godkjenner det og er positiv til tiltaket, gis 

rådmannen fullmakt til å vurdere om Anette Smuk Buljo kan overta rest på bevilgning som tidligere er gitt til 

fysioterapeuten for innkjøp av trengingsutstyr med inntil kr. 120.000,- Inntil kr. 120.000,- bevilges fra 

disposisjonsfondet. 

 

Det inngås leieavtale for utstyret tilsvarende den avtalen vi har med fysioterapeuten. 

 

Det bevilges også et tilskudd på kr. 19 325 til komplettering av nødvendig utstyr. 

Beløpet belastes ord. Næringsfond 

 

Ved eventuelt utlån av treningsutstyr kjøpt inn til ansatte i Nesseby kommune, så lages det en egen avtale som 

omhandler dette. 

 

Hvis treningsstudioet legges ned skal alt utstyr tilbakeføres Nesseby kommune. 

 

 

 

 

 

 

PS 98/12 Næringsfond 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 19.06.2012  

Behandling: 

 

Administrasjonens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Stor pågang med hensyn til tilskudd fra kommunens fond, betinger at regelverket er i tråd med utviklingen.  

Gjeldende vedtekter for kommunens næringsfond er vedtatt i 2010 og skal rulleres i inneværende år.   

Kommunestyret ber om at retningslinjene spisses, slik at tildeling av næringsstøtte blir mer målrettet i framtiden. 

Arbeidet med å rullere vedtektene er startet og beregnes å være klar for endelig vedtak innen utgangen av 2012. 

Kommunestyret ber derfor om at søknader som mottas etter 20. juni i år skal behandles etter de nye vedtektene. 

 

 

 

 

 

 

Møtet hevet. 

 

Rett utskrift: 

 

Britt-Inger Olsen 


